
Bilancia roka v potravinárskom sektore
Predseda Únie potravinárov Slovenska Stanislav Voskár zhodnotil rok 2018 z pohľadu
potravinárkseho sektora. V krátkom rozhovore hovoril aj o dôležitých výzvach v roku 2019 a
okomentoval aj schválenie osobitného odvodu pre obchodné reťazce.
 


